



شركة بوبيان للبتر وكيمائيات (ش.م.ك.ع.)
BOUBYAN PETROCHEMICAL Co. (K.S.C.P)

Date: 15th Mar. 2026
Ref: CO/478/ HT - DA

التاريخ: 15 مارس 2026
المرجع: CO/478/ HT - DA

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ...

**Subject: Disclosure of Material Information
related to two subsidiaries of (BPC) K.P.S.C**

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
المتعلقة بشركتين تابعتين لشركة (بوبيان ب) ش.م.ك.ع

Pursuant to the provisions of Module 10 "Disclosure & Transparency"
of the Executive Regulations of Law No.7/2010 and their amendments,
attached is the disclosure of Material Information Form.

بالإشارة إلى أحكام مواد الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية"
من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7/2010 وتعديلاتهما
مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards ...

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير...

دخيل عبدالله الدخيل – Dakhil Abdullah Al Dakhil
الرئيس التنفيذي للاستراتيجية وتطوير الأعمال - CSBDO

* CC:
CMA - Disclosure Dep.

* نسخة إلى:
السادة / هيئة أسواق المال – إدارة الإفصاح.





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date: 15th Mar. 2026

التاريخ: 15 مارس 2026

Name of the listed Company:

اسم الشركة المدرجة:

Boubyan Petrochemical Co. (BPC) ^{K.P.S.C}

شركة بوبيان للبتروكيماويات (بوبيان ب) ش.م.ك.ع.

Material Information:

المعلومة الجوهرية:

BPC would like to inform you that two indirect wholly owned subsidiaries (100%) have signed a binding "Share Purchase Agreement" to acquire 100% of the share capital of a Limited Liability Kuwaiti Company operating in the education sector for a total consideration of KWD 3.75 million.

Full details of the transaction will be disclosed upon the completion of all required procedures and obtaining the necessary approvals from the relevant regulatory authorities.

نحيطكم علما أنه قامت شركتان تابعتان - غير مباشرتين - والملوكتين بنسبة 100% بتوقيع "اتفاقية شراء حصص" ملزمة للاستحواذ على نسبة 100% من حصص رأس مال أحد الشركات ذات المسؤولية المحدودة الكويتية العاملة بقطاع التعليم وذلك بقيمة إجمالية تبلغ 3.75 مليون دينار كويتي.

على أن يتم الإفصاح عن كامل تفاصيل الصفقة فور الانتهاء من كافة الإجراءات اللازمة والحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات الرقابية ذات الصلة.

Significant Effect on the financial position of (BPC):

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:

The financial impact will be disclosed immediately after obtaining the necessary approvals from official authorities.

سيتم تحديد الأثر المالي بعد تنفيذ الصفقة وأخذ الموافقات المطلوبة من الجهات الرسمية.



دخيل عبدالله الدخيل - Dakhil Abdullah Al Dakhil
الرئيس التنفيذي للاستراتيجية وتطوير الأعمال - CSBDO

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person because of the publication of this disclosure, permitting its dis-semination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.